
Χαρακτηριστικές αποστροφές ορισμένων από τους ουιλητές

Γείτανας

- Να αποφύγουμε τις κακοτοπιές του ’98.

- Ψηφοδέλτια πολυσυλλεκτικά. Ενότητα στον προοδευτικό 

χώρο, συσπείρωση σε κάθε νομό.

- Σοβαρότητα! Να πάψει η κολοκυθιά των στελεχών που 

προτείνουν υποψηφίους (σε έντονο τόνο).

- Γενικά, το ΠΑ.ΣΟ.Κ. να δίνει συνεχώς τη μάχη στο επίπεδο 

της καθημερινότητας, εκεί που οι μεταρρυθμίσεις δίνουν 

ορατό αποτέλεσμα.

Μαντέλης

- Συμφωνώ σε όλα με Πρόεδρο και Γραμματέα.

- Ναι, να μη δίνουμε χρίσμα. Ναι, να στηρίζουμε έναν νομάρχη 

κι έναν δήμαρχο.

Μπένος

- Ήμασταν στην πρωτοπορία για το ρόλο της ΤΑ. Τώρα δεν 

είμαστε. Δεν μπορούμε να αντιμετωπίζουμε τους δημάρχους 

ως εργολάβους. Καλά τα έργα, αλλά σήμερα, άλλο είναι το 

πρόταγμα για την ΤΑ και θα πρέπει να αρχίσει να υπάρχει 

στις προγραμματικές επεξεργασίες μας.

- Να φύγουμε από την εποχή του δημάρχου -  εργολάβου και 

να περάσουμε στην εποχή του δήμου που παρέχει

ι



υπηρεσίες: Γισ όλες τις υπηρεσίες που οι πολίτες θέλουν από 

το κράτος, να σταματούν στο Δήμο. Να μη χρειάζεται να πάνε 

πιο πέρα. Πριν, αυτό δεν ήταν εφικτό. Τώρα είναι, γιατί 

έχουμε περάσει στο επίπεδο της ηλεκτρονικής 

διακυβέρνησης. Να περάσουμε και πάλι στην πρωτοπορία, 

με αυτό το σύγχρονο πρόταγμα.

- Παράδειγμα: Σε έναν Καποδιστριακό δήμο 3000 κατοίκων 

δημιουργούμε ένα διοικητήριο και του δίνουμε όλες τις 

διοικητικές υπηρεσίες. Οι πολίτες να πηγαίνουν σ’ αυτόν για 

όλα όσα χρειάζονται.

- Γενικό πολιτικό σγόλιο, που πιθανόν θα συζητηθεί: Για να 

προχωρήσουμε μεταρρυθμίσεις, δεν πρέπει να υψώνουμε 

τείχη. Δεν μου αρέσει το ροκ. Προτιμώ τον καλαματιανό ή τον 

μπάλο που χορεύεται με πολλούς.

Παπαϊωάννου Μιλτιάδης

- Γιατί όχι οι νομάρχες για τρίτη φορά; Κι αν κατέβουν στις 

εκλογές και κερδίσουν και μάλιστα στη συνέχεια 

προσφύγουν στο ΣτΕ το οποίο δεχθεί ότι πρέπει να 

παραμείνουν και για τρίτη τετραετία; Δεν θα είναι πρόβλημα 

για μας;



Σκανδαλίδης

- Θέλουμε ένα νέο συμβόλαιο για την Αυτοδιοίκηση (Σημ: 

Ανέφερε 6 θέσεις που προσδιορίζουν αυτό το συμβόλαιο -  

και η πρώτη απ’ αυτές είναι η «νέα πολιτειακή οργάνωση» 

που καθορίζει η συνταγματική αναθεώρηση -  όμως γενικά 

δεν κατάλαβα τι είναι αυτό το συμβόλαιο, πως αυτό γίνεται 

ένα σύνθημα, μία λέξη, μία πρόταση, όπως «Καποδίστριας» 

για παράδειγμα, που, όπως ανέφερε, ήταν το «προηγούμενο 

συμβόλαιο». Δεν είμαι όμως γνώστης για τα περί της ΤΑ και 

προφανώς γι’ αυτό δεν μπόρεσα να καταλάβω, τι προκύπτει 

από την ομιλία του)

Βενιζέλος

- Ανέβηκε στο βήμα μετά τον κ. Σκανδαλίδη κι επικεντρώθηκε 

επίσης στο ζήτημα προς τα που προχωρά η ΤΑ, κάνοντας 

αναλύσεις για θέματα που είχε θίξει ο κ. Σκανδαλίδης μαζί με 

αναφορές στη συνταγματική αναθεώρηση. Παρότι ήταν πιο 

εύληπτος ο λόγος του, επίσης δεν κατάλαβα τι πρακτικά 

πιστεύει ότι θα κερδίσουν οι δήμοι, τι θα αλλάξει στην ουσία.

Αποστολίδης

- Οι Δημοτικές είναι πολιτική μάχη και μάλιστα με 

συγκρουσιακό χαρακτήρα. Να το πούμε. Και να αναδείξουμε 

ότι η εκσυγχρονιστική στρατηγική είναι η μόνη πολιτική



στρατηγική για αλλαγή στη χώρα. Δεν υπάρχει άλλη πολιτική 

με πρωτοβουλίες παντού. Αυτό δεν θα το χαρίσουμε.

Δασκαλάκης

- Να υπάρχει «ευρύτερο ψηφοδέλτιο». Να εκφράζει όλες τις 

προοδευτικές δυνάμεις. Γιατί πρέπει ο εκσυγχρονισμός να 

μη μείνει σύνθημα.


